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[Indenrigsministeren.] 
det dér med den tilbagevirkende kraft. Jeg 
konstaterer også, at det ærede medlem ikke 
ville påberåbe sig det, ikke ville ønske nogen 
ændring, fordi det kunne tage sig ud, som 
om det gjaldt hensynet til det ærede med- 
lems eget nyanmeldte parti. Det kunne da 
heller ikke falde mig ind at stille forslag om 
en ændring, for det ville jo være udtryk for, 
at jeg ikke delte det ærede medlems blinde 
tillid til hans store fremtid i dansk politik. 

Jeg takker for tilslutningen. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagenes overgang til anden behand- 
ling 
vedtoges uden afstemning. 

Holger Eriksen: Jeg foreslår, at de to 
lovforslag henvises til et udvalg på 17 med- 
lemmer. 

Uden forhandling eller afstemning 
vedtoges dette forslag. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 
gående forslag til lov om ændring i lov om på- 
ligningen af indkomst- og formueskat til 
staten. 

Valgt blev: Peter Nielsen, Holger Eriksen, 
Ove Hansen, Egon Jensen, Hans Lund, Chr. 
Rasmussen, Børge Schmidt, Eigil Schytt, 
Foged, Alfred Bøgh, Jens Chr. Christensen, 
Guldberg, Haunstrup Clemmensen, Gott- 
schalck-Hansen, Hastrup, Axel Sørensen og 
Aksel Larsen. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg angående: 
Forslag til lov om ændring af lov om særlig 

indkomstskat m. v. 
og 
forslag til lov om ændring af lov om be- 

skatningen af medlemmer af investeringslor-' 
eninger. 

Valgt blev: Peter Nielsen, Holger Eriksen, 
Ove Hansen, Erhard Jakobsen, Egon Jensen, 

Hans Lund, Erling Olsen, Carl Petersen, Ib 
Thyregod, Foged, Axel Kristensen, Jacob 
Sørensen, I1aunstrup Clemmensen, Fanger, 
Hagen IIagensen, A. C. Normann og Aksel 
Larsen. 

Formanden: Der er ikke mere på dags- 
ordenen. 

Medlem af folketinget Albertsen har 
meddelt mig, at han ønsker til socialmini- 
steren at stille ,følgende spørgsmål: 

홢'Vil ministeren tage initiativet til en for- 
højelse af satserne for børnebidrag og 
børnetillæg efter forsorgsloven og den 
sociale pensionslovgivning?" 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen, for tingets førstkommende spørge- 
tid efter spørgetiden i morgen. 

Medlemmer af folketinget Thisted Knud- 
sen og Ninn-Hansen har meddelt mig, at 
de ønsker til ministeren for kulturelle an- 
liggender at stille følgende forespørgsel: 

홢Under henvisning til § 5 i lov om radio- 
spredning anmodes ministeren om at rede- 
gøre for sin stilling til TV-avisens orga- 
nisationsform og økonomi, samt om der er 
tilvejebragt et tilstrækkelig effektivt og 
rationelt samarbejde mellem radio og 
fjernsyn." 

Folketingets næste møde afholdes i mor- 
gen, onsdag den 27. oktober, kl. 13 med føl- 
gende dagsorden: 

1) Spørgsmål tit ministrene. 

2) Spørgsmål om fremme af forespørgsel til 
ministeren for kulturelle anliggender af 
Thisted Knudsen og Ninn-Hansen. 

3) Første behandling af: 

Forslag til lov om årpenge for tronfølge- 
ren, prinsesse Margrethe. 

4) Første behandling af: 
Forslag til lov om midlertidige driftslån 

til boligbyggeriet. 

5) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændringer i toldloven. 

6) Første behandling af: 

Forslag til næringslov. , 
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[Formanden.] 
7) Første behandling af: 

Forslag til lov om garantier til finan- 
sieringsinstitutter inden for detailhan- 
delen. 

8) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændringer i beværter- 
loven. 

9) Første behandling af: 

Forslag til lov om statsautoriserede revi- 
sorer. ' 

10) Første behandling af:. 

Forslag til lov om statsautoriserede vejere 
og målere. 

11) Første behandling af : 

Forslag til lov om skibsmæglere og vare- - 
mæglere. 

12) Første behandling af: 

Forslag til lov om ejendomsmæglere. 

13) Første behandling af: 

Forslag til lov om dispachører. 

14) Første behandling af: 

Forslag til lov om translatører og tolke. 

15) Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 
, gående: 

Forslag til lov om ekspropriation til ud- 
videlse af bygningsanlæggene på Fin- 
seninstituttets ejendom. 

16) Valg 'at 17 medlemmer til et udvalg an- 
gående: 

Forslag til lov om ændring af lov om 
valg til folketinget 
og 

forslag til lov om ændring af lov om 
kommunale valg. 

Mødet hævet kl. 183. 

9. møde.  

Onsdag den 27. oktober kl. 13. 

Formanden: Medlemmer af folketinget 
Knud Bro, Hanne Budtz, Gottschalck- 
Hansen, Hastrup, Lembourn, Poul Møller, 
Poul Sørensen, Thestrup og Knud Thomsen 
har meddelt mig, at de ønsker skriftligt at 
fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning óm en nær- 
mere kontakt mellem folketingets medlemmer 
og den videnskabelige forskning. 

Medlemmer af folketinget Aksel Larsen, 
Arne Larsen og Kai Moltke har meddelt 
mig, at de ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om oprettelse af det sociale 
boligbyggeris prioriteringsfond (boligfonden). 

Skriftlig fremsættelse af forslag. 

Ordføreren for forslagsstillerne (Knud 
Bro): Hermed har jeg den ære at fremsætte 
forslag til folketingsbeslutning om en nærmere 
kontakt mellem folketingets medlemmer og den 
videnskabelige forskning. 

Forslaget er enslydende med det forslag 
til folketingsbeslutning, som jeg på en kreds 
af forslagsstilleres vegne fremsatte den 4. 
marts 1965. Vedrørende begrundelsen for 
forslaget henviser jeg til min tidligere frem- 
sættelsestale, der findes i Folketingstidende 
1964-65, spalte 3214. 

Forslaget underkastedes første behand- 
ling den 25. marts (tidenden spalte 3923) 
og henvistes til behandling i et udvalg, som 
ikke afsluttede arbejdet. Jeg håber, at det 
må lykkes at opnå et resultat i dette fol- 
ketingsår, og anbefaler forslaget til velvillig 
behandling. 

Ordføreren for forslag'sstillerne (Aksel 
Larsen): På socialistisk folkepartis vegne 
skal jeg herved fremsætte forslag til lov om 
oprettelse af det sociale boligbyggeris priori- 
teringsfond (boligfonden). Lovforslaget med 
bemærkninger er bortset fra redaktionelle 
ændringer enslydende med det lovforslag 
fra folketingsåret 1964-65, som vi fremsatte 
her i tinget den 9. marts i år, og jeg tillader 


